
PROTOKÓŁ  Nr XXVI/2012 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 30 listopada  2012 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 13
00

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych – nieobecna radna Iwona Woźniak   (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,   

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi, przedstawiciele mediów oraz inni 

zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2012-2019, 

b) zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok, 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,  

d) rocznego Programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok, 

e) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

instytucje i podmioty gospodarcze, za usługi w zakresie zbierania, transportu                        

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, 

 

f) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wodzisław, 

g) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonej na terenie Gminy 

Wodzisław, 

h) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

i) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  

k) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 j) ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki za 

pojemnik o określonej objętości. 

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      9.   Sprawy różne.  

    10.   Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dwudziestą szóstą  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą  szóstą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radnego Andrzeja Rolińskiego,  jednogłośnie – 13 za,                                  

w głosowaniu jawnym.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów wnioskowała o wycofanie z dzisiejszych obrad punktu 7 lit. „f” tj. projektu uchwały 

w sprawie  ustalenia opłat za wodę pobraną z urządzeń zaopatrzenia w wodę i za ścieki 

wprowadzone do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Wodzisław. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 13 za,  przyjęli zmianę porządku obrad 

dot. wykreślenia w/w punktu. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z  sesji Nr XXV/2012 z dnia 26 października  2012 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXV/2012 z obrad sesji                   

z dnia 26 października  2012  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Wójt uzupełnił sprawozdanie. Poinformował, że jest możliwość pozyskania środków z 

urzędu marszałkowskiego na remont ulicy Pińczowskiej, gdzie można pozyskać 50% wartości 

zadania. Odnosząc się do przetargu na obsługę kotłowni przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Wodzisławiu poinformował, że przetarg wygrała firma z Gdańska. 

Wcześniej kotłownia była obsługiwana przez firmę Dalmiatermika. Rada powiatu 

zdecydowała, że kotłownia będzie wydzierżawiona na dłuższy okres po to aby przeprowadzić 
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jej remont. Pan wójt poinformował, że interweniował w Zarządzie Dróg w Jędrzejowie w 

sprawie wadliwego odwodnienia przy drodze powiatowej  przy OSP w Nawarzycach,  gdyż 

po remoncie drogi wody opadowe zalewają pobliskie posesje. Interweniował również w 

sprawie remontu drogi przy lesie w Dropiówce.  

Przewodniczący rady gminy przedstawił podziękowanie KPP Jędrzejów za 

przekazanie środków na zakup samochodu policyjnego.  

Radny Marian Bakalarz odnosząc się do informacji wójta gminy w sprawie 

interwencji dot. odwodnienia drogi w Nawarzycach stwierdził, że zimą z powodu braku 

odwodnienia może być duży problem. Radny wnioskował o udrożnienie rowu oraz usunięcie 

zwałów błota z drogi gminnej. Zauważył, że można to zrobić małym nakładem finansowym.   

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

Ad.6. Interpelacje i zapytania.  

 

Sołtys wsi Kaziny poinformował, że w miejscowości Łany przy drodze od dwóch 

miesięcy  leży pojemnik na używaną odzież. Prosił o jego ponowne ustawienie. Sołtys pytał, 

czy w 2013 roku planowane są remonty dróg. Odniósł się również do tematu piaskowca              

w Kazinach na którym powstało dzikie wysypisko śmieci. Poinformował, że w/w teren jest 

porośnięty przez krzaki oraz są zagłębienia. Wnioskowa o zasypanie dołów przy drodze 

wykorzystując do tego ziemię, która pozostanie z budowy kanalizacji w Wodzisławiu.   

Sołtys wsi Lubcza odniósł się do funkcjonowania przedszkola w Lubczy. Pytał, 

dlaczego tylko  najmłodsze dzieci mogą się uczyć języka angielskiego. Sołtys pytał również 

co zrobiono w sprawie oczyszczalni ścieków. Stwierdził, że poniesiono wysokie koszty 

remontu obiektu, a ścieki są wożone do Wodzisławia bo oczyszczalnia w Lubczy nie ma 

możliwości przyjmowania ścieków z szamb. Stwierdził, że gdyby była taka możliwość 

obniżyło by się koszty związane z transportem ścieków.  

Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, czy decyzja rady w sprawie przekazania środków na 

zakup samochodu dla policji była podjęta przed informacją o likwidacji posterunku policji              

w Wodzisławiu. Stwierdził, że gdyby informacja ta była wcześniej znana dofinansowanie 

w/w zakupu byłoby bezcelowe. 

Sołtys wsi Dębiany pytał, kiedy będzie legalizacja wodomierzy. Poinformował, że ma 

wodomierz od 18 lat i nie może się doprosić jego wymiany. Następnie poinformował, że 

zgłosił potrzebę wyłapania bezpańskiego psa, który wałęsał się po jego okolicy. Na 

zgłoszenie przyjechał pracownik schroniska, który prosił aby poinformować schronisko gdy 

pies zostanie już  złapany.    

Sołtys wsi Września prosił o dowiezienie kamienia na drogę dojazdową do jego wsi.  

 

Sołtys wsi Zarzecze pytała, czy będą ustawione płotki przy drodze w jej miejscowości.  

 

Radny Marian Mider prosił o interwencję w sprawie likwidowanego kursu 

autobusowego do Krężół,  którym dojeżdżają uczniowie do szkół w Jędrzejowie. 
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Ad. 7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  i otrzymały pozytywną opinię              

( opinia komisji  stanowi załącznik nr 6 ). 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2012-2019, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/207/2012 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2012-2019. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/208/2012 w sprawie  

zmian budżetu i  w budżecie Gminy na 2012 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 12 za, 1 wstrzymujący 

się, przeciw brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/209/2012 w sprawie  

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

d) projekt uchwały w sprawie rocznego Programu współpracy Gminy Wodzisław z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok, 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/210/2012 w sprawie  

rocznego Programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok, 

 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 20 min. przerwę.  
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Po przerwie pan przewodniczący powitał panią Grażynę Ślusarek redaktor Gazety 

Jędrzejowskiej.  

 

e) projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, instytucje i podmioty gospodarcze, za usługi w zakresie zbierania, transportu                                                   

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, przedstawiła podinspektor d.s. ochrony 

środowiska pani Małgorzata Biedra ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/211/2012 w sprawie  

ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, instytucje i 

podmioty gospodarcze, za usługi w zakresie zbierania, transportu                                                   

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wodzisław, omówił wójt gminy. Przedstawił informację na temat nowelizacji 

przepisów dot. gospodarki odpadami,  stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu. Odnosząc 

się do podjętej przez radę uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek za odpady, która 

będzie obowiązywać od stycznia do lipca 2013 roku wyjaśnił, że do końca  grudnia 2012 roku 

gmina przekazała dotacje do śmieci, a od stycznia dotacji już nie będzie. Zwracając uwagę na 

deklaracje jakie będą składać wszyscy mieszkańcy gminy wyjaśnił, że będzie możliwość 

umieszczania w nich informacji dot. przydomowych kompostowników, dzięki czemu gmina 

nie będzie płacić kar za brak odpowiedniej ilości śmieci. Odnosząc się do zapisów regulaminu 

dot. odpadów płynnych poruszył temat przydomowych oczyszczalni ścieków. Wyjaśnił, że są 

problemy z  odbiorem osadów jakie pozostają po oczyszczaniu ścieków. Poinformował, że 

będzie przestrzegany wymóg dot. udokumentowania wywozu ścieków. Szczególną uwagę 

zwrócił na obowiązki mieszkańców w zakresie utrzymania chodników przez właścicieli 

przyległych posesji. Kończąc poinformował, że regulamin będzie udostępniony wszystkim 

mieszkańcom gminy.  

 

O godz. 11
45

  na sesje przybyła radna Iwona Pietras.  

 

Radny Artur Oleksiak odnosząc się do przedłożonej informacji stwierdził, że przed 

przyjęciem regulaminu należało przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami, a nie po jej 

podjęciu. Radny pytał, jak wójt  realizuje  poprzedni regulamin oraz czy nadal aktualne są 

plany zatrudnienia dwóch osób do wdrożenia i obsługi nowej ustawy. Stwierdził, że rząd 

sprawił społeczeństwu psikusa wprowadzając ustawę, a pan wójt wprowadza kolejnego 

przyjmując dwie osoby przez co zwiększą się koszty utrzymania urzędu za co zapłacą 

mieszkańcy. 

Radny Adam Zieleniec zauważył, że w regulaminie są same zakazy.  Pytał, jak pan 

wójt sobie wyobraża starsze osoby będą same odśnieżały swoje posesje. Stwierdził, że jest to 

niemożliwe, a pan wójt straszy, że będą kary. Odnosząc się do regulaminu zauważył według 

pana wójta będzie tak jak na zachodzie. Pytał, czy ludzi stać będzie na to. Nie można 

porównywać dochodów mieszkańców zachodu z naszymi. Stwierdził, że skoro ludzie maja 

być pokrzywdzeni to ustawą, a nie uchwałą. Podkreślił, że za takim regulaminem głosować 

nie będzie.   

Sołtys wsi Lubcza zauważył, że są mieszkańcy których nie stać na opłatę za śmieci.  
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Sołtys wsi Pękosław  pytała, czy będzie kontrola szamb gdyż są szamba różne np. szczelne i 

ażurowe . Pytała, co z osobami, które w ogóle nie mają szamb oraz czy są określone wymogi 

dot. kompostowników.  

Projekt przedstawiła podinspektor d.s. ochrony środowiska pani Małgorzata Biedra ( projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Wójt odnosząc się do uwag radnego Artura Oleksiaka stwierdził, że jego wolą było 

realizować uchwałę rady ale problemów i obowiązków było na tyle, że od marca gdy 

wiadome było, że wejdzie nowa ustawa zaprzestano realizacji uchwały w stosunku do osób 

które nie mają podpisanych umów na odbiór śmieci. Dodał, że będzie nowy tok postępowania 

i nawet na szkoleniach mówiono o wstrzymaniu obecnych  procedur gdyż mogą być 

problemy z realizacją nowej ustawy. Stwierdził, że problem dotyczy w większości ludzi w 

podeszłym wieku, którzy uważają, że nie produkują śmieci. Podkreślił, że teraz wejdzie 

ustawowy obowiązek, miesięczna opłata, a odbiór śmieci będzie obowiązkiem gminy. 

Poinformował, że ok.  25 wsi zostało sprawdzonych pod względem podpisanych umów na 

odbiór śmieci, wydano 60 decyzji z tego w wyniku czego ok. 15 osób podpisało umowy,               

pozostałych zaczęło się karać w formie grzywny , a część spraw skierowano  do komornika. 

Zauważył, że nowelizacja przepisów nie dotyczy tylko naszej gminy. Jest to wymóg 

ustawowy, który wynika z dyrektyw unijnych. Rząd przygotował projekt ustawy, sejm ja 

przyjął, a ich realizacja spadła na samorządy. Stwierdził, że nie można różnicować 

mieszkańców na wiejską czy miejską gdyż obowiązek dotyczy wszystkich. Ustawa została 

gminom narzucona. Związek Miast i Gmin złożył skargi na w/w ustawę ale nikt  się tym nie 

zajmuje. Liczono, że wejście w życie ustawy zostanie przesunięte w czasie. Odnośnie 

zatrudnienia 2 pracowników poinformował, że miał takie plany, ale po wysłuchaniu opinii 

rady zatrudni tylko jedną osobę.  

 Radny Artur Oleksiak wyjaśnił, że sugestią rady było aby rozdzielić obowiązki wśród 

pracowników.  

 Wójt wyjaśnił, że po usłyszeniu opinii na posiedzeniu komisji zdecydował, że zatrudni 

1 osobę oraz uwzględni dodatki dla pracowników wymiaru i księgowości. Poinformował, że 

będzie bardzo dużo obowiązków. Odbędzie się pokaz nowego programu komputerowego do 

obsługi gospodarki śmieciami. Dodał, że obecnie w sprawie podatku wysyła się ok. 400 

upomnień, a odnośnie opłat za śmieci będzie ich na pewno więcej.   

 Radny Artur Oleksiak zauważył, że na poprzedniej komisji pan wójt sugerował, że jest 

za młody aby wyrażać opinię, inni radni za starzy.  Podkreślił, że należy rozmawiać                      

z pracownikami.  

 Przewodniczący rady gminy poinformował, że temat zatrudnienia będzie omawiany na 

komisjach podczas omawiania projektu budżetu gminy na 2013 rok.  

 Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, po co zatrudniać pracownika.  

Wójt wyjaśnił, że nowa ustawa nakłada dużo obowiązków np. zebranie deklaracji od 

mieszkańców. 

 Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, dlaczego obowiązków nie może przejąć ZUK.  

Wójt wyjaśnił, że gdyby tak się dało to tak by  było. Dodał, że zakład nie spełnia wymogów 

dot. odbioru śmieci dlatego trzeba będzie ogłosić przetarg na odbiór śmieci. Odnosząc się do 

pytania pani sołtys wsi Pękosław dot. szamb wyjaśnił, że w pierwszej kolejności gmina 

zajmie się śmieciami, a później szambami. Przyznał, że niektóre gospodarstwa są wyposażone 

w nieszczelne szamba, ale dojdzie do tego, że są sąsiedzi będą się wzajemnie pilnować. 

Podkreślił, że nowelizacja ustawy jest dla gminy wielkim wyzwaniem. Stwierdził, że być 

może trzeba będzie powołać straż gminną.  

 Sołtys wsi Lubcza wyraził opinię, że unia wydaje nakazy, a ludzi nie stać na opłaty.  

Radny Wiesław Kowalski pytał, co w przypadku gdy regulamin nie zostanie przyjęty.  
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Radca prawny urzędu wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości. Działa się na podstawie ustawy. 

Regulamin musi być przyjęty. Mogą być np. różne stawki za śmieci.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że problem jest w tym, że pan wójt przedstawił regulamin           

w formie zakazów. Zauważył, że gdyby był inaczej przedstawiony inaczej by był odebrany            

i dlatego pytał, o poprzedni regulamin, który był podobny do nowego.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 7 za, 6 przeciw, 1 

wstrzymujący się, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/212/2012 w sprawie  

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wodzisław. 

 

g) projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonej na terenie Gminy Wodzisław, przedstawiła podinspektor d.s. ochrony środowiska 

pani Małgorzata Biedra ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/213/2012 w sprawie  

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonej na terenie Gminy Wodzisław. 

 

h) projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

przedstawiła podinspektor d.s. ochrony środowiska pani Małgorzata Biedra ( projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/214/2012 w sprawie  

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

i) projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, przedstawiła podinspektor d.s. ochrony środowiska 

pani Małgorzata Biedra ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/215/2012 w sprawie  

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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k) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, przedstawiła podinspektor d.s. ochrony środowiska pani Małgorzata Biedra             

( projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/216/2012 w sprawie  

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

 j) projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

ustalenia stawki za pojemnik o określonej objętości, przedstawiła podinspektor d.s. ochrony 

środowiska pani Małgorzata Biedra ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXVI/217/2012 w sprawie  

ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki za pojemnik 

o określonej objętości. 

 

Ad.8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt odnosząc się do przyjętego regulaminu zauważył, że został odebrany jako ten co 

straszy. Wyjaśnił, że Polska jest w środku Europy i należy się dostosować do obowiązujących 

w Europie przepisów np. poprzez zróżnicowanie cen odpadów segregowanych i nie 

segregowanych. Należy wyzwolić świadomość następujących zmian. Postępuje  degradacja 

środowiska, budowane są sieci wodociągowe i trzeba zapewnić sieć kanalizacyjną. 

Poinformował, że nasza gmina jest tylko w 11% skanalizowana, a są gminy skanalizowane            

w 100%. Podkreślił, że nie chce straszyć. Są odległe gospodarstwa gdzie można zastosować 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. Podkreślił, że są to sprawy bardzo skomplikowane. 

Stwierdził, że należy się zastanowić i wybudować sieć kanalizacyjną. Poinformował, że jest 

mu przykro, że został tak odebrany. Wyjaśnił, że nowelizacja przepisów będzie wprowadzana 

etapami.    

Odnosząc się do zapytania sołtysa wsi Kaziny dot. pojemnika na odzież używaną 

zapewnił, że będzie on ponownie ustawiony. Odnośnie robót na drogach wyjaśnił, że sołtysi 

nie mają projektu budżetu. Będzie on omówiony na naradzie z sołtysami, która odbędzie się 

w połowie grudnia. Jej tematem będzie min. sprawa nowelizacji ustawy dot. gospodarki 

odpadami oraz zbierania deklaracji od mieszkańców. Poinformował, że w 2013 roku będzie 

kontynuacja inwestycji drogowych zgodnie z planem wieloletnim. Należy się również 

zastanowić nad remontem drogi powiatowej. W miejscowości Kaziny będzie likwidacja 

dzikiego wysypiska śmieci, które zasypane zostanie ziemią oraz wytknięte będą porastające 

krzaki.  

Odnośnie zapytania sołtysa wsi Lubcza dot. nauki angielskiego w przedszkolu 

wyjaśnił, że jest to placówka prowadzona w ramach środków unijnych. W  programie 

nauczania dzieci 5-6 letnich nie ma nauki języka. Dodał, że samorząd może to zapewnić ale 

gdy go na to stać.  

W sprawie poruszonej przez sołtysa wsi Stara Olszówka dot. dofinansowania przez 

gminę zakupu samochodu dla policji poinformował, że o dofinansowaniu rada zdecydowała 
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przed informacją na temat likwidacji posterunku na przełomie lipca i sierpnia. Dlatego też nie 

można się było już wycofać. Zapewnił, że nowy samochód będzie patrolował teren gminy.  

Sołtys wsi Stara Olszówka  stwierdził, że gminy nie stać na zakup przystanku 

autobusowego za kwotę 500zł. Wyraził opinię, że gdy wiadome było, że posterunek ma być 

zlikwidowany nie powinno się robić takich gestów. 

Wójt pytał, jakby samorząd wyglądał tak postępując. Deklaracje o dofinansowaniu 

samochodu podjęto wiosną. Policja przeprowadziła przetarg na zakup samochodu. Gmina 

Wodzisław była na końcu wśród pozostałych gmin, które dofinansowały zakup samochodu 

dla policji. Dziś nie powinno się już dyskutować na ten temat. Stwierdził, że w każdej chwili 

będzie można zwrócić uwagę komendantowi  w tej sprawie.  

W sprawie sołtysa wsi Dębiany, który zgłosił uwagi dot. wyłapywania psów wyraził 

zdziwienie i poinformował, że współpraca ze schroniskiem układa się prawidłowo.  

Sołtys wsi Dębiany poinformował, że po zgłoszeniu firma przyjechała w tym samym 

dniu.  

Wójt wyjaśnił, że firma powinna  przyjechać na miejsce i odłowić psa. Dodał, że jest 

to zapisane w umowie.  

Sołtys wsi Kowalów Górny poinformowała, że po jej zgłoszeniu firma prosiła                     

o wcześniejsze wyłapanie psa. 

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że powinno się wstrzymać zgłoszenia gdyż 

koszty z tym związane są dużym obciążeniem dla budżetu gminy.  

Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę, że nie udzielił głosu pani sołtys 

Kowalowa Górnego oraz radnemu Wiesławowi Kowalskiemu.  

Wójt problem wyłapywania psów będzie omówiony na naradzie sołtysów. Zapewnił, 

że zgłosi uwagi do schroniska. Dodał, że wyłapanie jednego psa kosztuje 2.000zł.  

Odnośnie zapytania sołtys wsi  Zarzecze dot. ustawienia płotków przy drogach 

gminnych poinformował, że część płotków ustawi pan Kowal, a część pracownicy robót 

interwencyjnych.  

W sprawie kursu autobusowego w Krężołach poinformował, że rozmawiał w tej 

sprawie z przedstawicielem PKS Radomsko który zapewnił, że gdy kilka osób zakupi bilety 

miesięczne to być może kurs pozostanie. Gdy jednak nie  będzie chętnych, PKS nie będzie  

utrzymywał kursu.  

Sołtys wsi Kowalów Górny prosiła aby podjąć interwencje w sprawie przesunięcia 

godziny kursu autobusowego z 6
40

 o 10 min. wcześniej.  

 

Ad. 9.   Sprawy różne.  

 

 Przewodniczący rady gminy pytał, czy wszyscy zainteresowani będą mogli podłączyć 

się do nowobudowanej sieci kanalizacyjnej w Wodzisławiu. 

 Wójt wyjaśnił, że nie potrafi teraz odpowiedzieć na pytanie.  

 Sołtys wsi Mieronice odnosząc się do opłat za odpady stałe, które będą obowiązywać 

od lipca 2013 roku  pytała, jak będą traktowani studenci studiów stacjonarnych.  

 Wójt wyjaśnił, że będzie to uwzględnione w deklaracjach tj. opłaty nie będą pobierane 

w czasie nauki. Zapewnił, że będą zebrania wiejskie w sprawie nowelizacji przepisów dot. 

gospodarki odpadami. 

 Przewodniczący rady gminy przedstawił pismo sołtysów dot. podwyższenia diet.  

 

 Radny Wiesław Kowalski wyraził zdziwienie. Stwierdził, że nie można porównywać 

pracy radnego, który kilka razy w miesiącu bierze udział w posiedzeniach. Dlatego nie 

powinno się mówić, że dieta sołtysa powinna wynosić 25% diety radnego.  

 Sołtys wsi Lubcza stwierdził, że powinna być pisemna odpowiedź w tej sprawie.  
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Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprawa będzie omawiana na 

posiedzeniu komisji.  Dodał, że planuje się obniżyć diety.  

Sołtys wsi Piotrkowice poinformował, że mieszkańcy interweniują do sołtysów               

w każdej sprawie, a nie do radnych.  

Sołtys wsi Dębiany prosił o odpowiedź na temat wodomierzy.  

Dyrektor ZUK poinformował, że pracownik ZUK był u pana sołtysa w tej sprawie ale 

nikogo nie zastał w domu. Dodała, że pan Dziób zgłosił problem bo miał za duże zużycie 

wody.  

Sołtys wsi Dębiany poinformował, że było poinformować o przyjeździe telefonicznie. 

Poinformował, że w Jędrzejowie gdy wodomierz ma więcej niż 5 lat mieszkańcy nie uiszczają 

opłaty abonamentowej.  

 

Ad. 10.   Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą szóstą  sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

          Protokolant        Sekretarz Obrad                     Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Andrzej Roliński  /                              / Andrzej Baran / 

 

 

 


